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Närvarande lagrepresentanter:  

P05/06/07: Tobias Jansson 
PF08: 
P09:  
P10: Dan A. 
P11: 
PF12: 

Damlaget: 
F05/06/07: Peter Myson 
F09/10: Sofia G., Therese Eriksson 
F11: Johan Lundmark, Madeleine 
F12: 
FP13: 

 
Närvarande från sektionen:  
Nicolas Brunicardi, Mats Severin, Dan Almcrantz 

Information från sektionen 
• Stort tack till alla som hjälpt till att städa iordning IP, U-plan och våra lokaler! 
• Uppvisande av belastningsregistret! Viktigt att ta kontakt med Dan Almcrantz om 

man inte visat sitt ännu. Sista dag att är 27/5. Efter det får man ”Time out” från sitt 
uppdrag tills man visat utdraget. Cirka 18 kvarstår att framvisa utdrag. 
Hör av er till Dan A om ni vill ha hjälp med att beställa. 

• Styrelsen mottog synpunkter gällande den geografiska avgränsningen vid 
träningsmatcher under våren och tog därför en diskussion till. Vi landade i att ÖSK 
fotbolls rekommendation är att våra lag skall hålla sig inom en radie av 5,5 mil 
från Östhammar.  

• Vi kommer få det tufft ekonomiskt pga uteblivna entré och cafeteria intäkter samt 
inställd Roslagscup. ÖSK HS har gått ut med en swish kampanj där man kan 
skänka en valfri summa eller bli medlem och man inte redan är det. En möjlighet 
att stödja föreningen i en tuff tid. Det har varit positiv respons på den hittills. 

• Vi kommer söka bidrag från riksidrottsförbundet, Upplands fotbollsförbund och 
kommunen för förlorade intäkter. 

• Under maj månad kommer ÖSK gå ut med ”reklam” för verksamheten och då 
kommer fotbollen skriva ut träningstider för våra lag och mer officiellt bjuda in 
nya barn/ungdomar till att prova på fotboll. Som ledare behöver man vara beredd 
på att det kan komma helt ”gröna” barn/ungdomar. 

• 19/5 och 26/5 kl.14-15 kommer vi köra ”prova på” fotboll för personer med 
funktionshinder. Inbjudan har gått till daglig verksamhet och Dan Wadell kommer 
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hålla i träningarna. Vi behöver hjälp av någon mer som kan hjälpa till vid dessa 
tillfällen? Hör av er till Jessica eller Dan W.  

• Gamla entrén är täckt med en presenning pga av att några klättrat upp och kastar 
ner sten från taket. Vi har fått ok med bidrag från länsstyrelsen för att renovera 
entrén och vi hoppas kunna klara av det trots en tuff ekonomisk situation.  

• Skadegörelse vid vallen och hinderbanan. Även gamla entrén har fått ”besök”. 
Viktigt att vi pratar med våra barn/ungdomar om att vara rädda om 
anläggningarna som finns och hjälpas åt att hålla lite koll så att vi slipper 
förstörelse på IP och multiarenan. 

• Krister Ånöstam hjälper oss att renovera avbytarbåsen, stort tack för det!  
• Troligtvis kommer vi ha två sommarjobbare på IP under veckorna 30-31. Klass 9 

eller 1-2 på gymnasium. Tanken är att de isåfall ska skrapa, tvätta och måla räcket 
på lägergården. Inte helt klart ännu.  

• Ingen cafeteria under våren. Vi återkommer till höstsäsongen med schema men ni 
kan förbereda era föräldrar på att de matcher ni har med egna laget skall 
cafeterian vara öppen.  

• Extra klädförsäljnings tillfälle kommer men då digitalt med beställning via mail. 
Pernilla Hemlin kommer skicka ut info. 

• vi har haft domarutbildning och domarlista kommer skickas ut och läggas på 
laget.se 

• Nicolas B i styrelsen har hand om domarpengar. Pengarna kommer finnas i ett 
kassaskrin på kontoret inför varje helg nu under våren.  

• Kritningsschema för U-planen är uppsatt på dörren i bollboden. Varje lag har 
ansvar för kritning några veckor. Fördela ut det på föräldrar.  

• Jenny Änggård är valberedningens sammankallande och tar gärna emot tips på 
personer att fråga om uppdrag i styrelsen mm.  

• Deltageravgifter skickas ut snart. Alla bör kolla upp vilka som har slutat eller 
kommit till i varje lag.  
 

Information från respektive lag 
• F05/06/07: Många på träningarna. 20-24 pers. Blåa Select-bollarna är av dålig 

kvalité. 9 av 25 bollar förlorade luften efter en kvart.  
• F09/10: 15-16 per träning. Hur skall man göra med barn som dyker upp till 

träning men inte är anmält på Laget? Skall vi sätta ett max antal ”prov” 
träningar innan de måste köpa medlemskap? 

• F11: Har fått två nya lagledare (Madeleine var med på mötet). Träningsmatch 
mot Gimo i veckan. 4 nya spelare på laget. Hur gör man med deltageravgift för 
barn vis förälder inte kan prata eller förstå svenska? 

• P06 endast 6-7 stycken som kommer på träningarna. P05 hjälper till vid 
matchar och även lite träningar på onsdagar på U-plan. 

• P10: Mycket barn på träningarna sätter tränarnas schema på prov för att alla 
barn skall få maximalt ut av träningen. P10 kommer spela inom kommunen. 
P09 kommer spela även utanför kommunen. 
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Övrigt 
• Generell genomgång av bollar behövs – både på IP och på U-plan. Inte bara 

antal med även deras kvalité. 
• Tobias undrar om det går att få tag i ett träningsredskap till att nickträna på. 
• Tobias undrar även vilka initiativ sektionen tar för att samla in extra pengar – 

tex. försäljning av grill kol osv. Tobias säger att lagen är införstådde med att 
hela överskottet går till klubben och inte till enskilda laget. 

• Therese som jobbar med dagverksamheten för funktionedsatta vill gärna 
hjälpa till med träningarna tillsammans med Dan W. Therese säger att 
informationen om dessa träningar inte har nått ut till alla som de tar hand om. 
Kan vi kontrollera på något sätt? 
 

Nästa möte 
07 juni, kl. 18.00 på IP 
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